



CSS ZEN GARDEN

The Beauty of [CSS](#) Design

[VIEW ALL DESIGNS](#)

A demonstration of what can be accomplished through [CSS](#)-based design. Select any style sheet from the list to load it into this page.

Download the example [HTML FILE](#) and [CSS FILE](#)

THE ROAD TO ENLIGHTENMENT

Littering a dark and dreary road lay the past relics of browser-specific tags, incompatible [DOMS](#), broken [CSS](#) support, and abandoned browsers.

We must clear the mind of the past. Web enlightenment has been achieved thanks to the tireless efforts of folk like the [W3C](#), [WASP](#), and the major browser creators.

The CSS Zen Garden invites you to relax and meditate on the important lessons of the masters. Begin to see with clarity. Learn to use the time-honored techniques in new and invigorating fashion. Become one with the web.

SO WHAT IS THIS ABOUT?

There is a continuing need to show the power of [CSS](#). The Zen Garden aims to excite, inspire, and encourage participation. To begin, view some of the existing designs in the list. Clicking on any one will load the style sheet into this very page. The [HTML](#) remains the same, the only thing that has changed is the external [CSS](#) file. Yes, really.

MID CENTURY MODERN

by Andrew Lohman

GARMENTS

by Dan Mall

STEEL

by Steffen Knöeller

APOTHECARY

by Trent Walton

SCREEN FILLER

by Elliot Jay Stocks

FOUNTAIN KISS

by Jeremy Carlson

Jardin Zen CSS

La beauté de la conception [CSS](#)

Une démonstration de ce qui peut être réalisé via la conception basée sur [CSS](#). Sélectionnez n'importe quelle feuille de style de la liste pour l'utiliser sur cette page.

Téléchargez les exemples [HTML](#) et [CSS](#)

Le chemin vers l'éveil

Les reliques dues aux balises spécifiques aux navigateurs, aux [DOMs](#) incompatibles, au support corrompu de [CSS](#) et aux navigateurs abandonnés, jonchent un chemin sombre et lugubre.

Aujourd'hui, nous devons nous libérer de l'esprit du passé. La véritable nature du web a été révélée grâce aux efforts continus des gens du [W3C](#), du [WASP](#) et des créateurs des principaux navigateurs.

Le Jardin Zen CSS vous invite à vous relaxer et méditer sur les importantes leçons des maîtres. Commencez à voir clairement. Apprenez à utiliser ces techniques consacrées dans une nouvelle méthode stimulante. Ne faites qu'un avec le web.

Alors, de quoi s'agit-il ?

Il faut sans cesse montrer la puissance de [CSS](#). Le Jardin Zen vise à exciter, inspirer et encourager la participation. Pour commencer, regardez quelques designs présents dans la liste. Cliquer sur l'un d'eux appliquera son style sur cette page. Le code [HTML](#) reste le même, seule la feuille de style externe change. Oui, vraiment !